
Zápis 
ze 78. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 9. října 2007 

 
Přítomni: Dr. J. Gabriel, doc. L. Petráňová, prof. Š. Schwabik, Dr. J. Velemínský, 

Ing. L. Horníček, Ing. J. Skřivanová, A. Černá 
 
1. PGA projednalo návrh některých oborových rad na uznání nákladů na krátkodobé 

činnosti, prokazatelně související s řešením projektu, které vykonávají osoby (techničtí a 
administrativní pracovníci) mimo schválené složení řešitelského týmu. PGA rozhodlo, že 
odměny technicko-administrativnímu personálu je možné vyplácet max. do výše 15 % 
PMZ. Sekretariát zajistí úpravu formuláře v aplikaci pro vypracování průběžných a 
závěrečných zpráv. 

2. PGA projednalo a schválilo (s úpravami) znění průvodních dopisů řešitelům 
projektů k žádosti o vypracování průběžných a závěrečných zpráv. Upřesněna bude ta 
část, kde GA AV požaduje separáty prací a kopie titulní strany publikace, a to v tom 
smyslu, že kopie titulní strany je vyžadována pouze v tom případě, že se jedná o 
monografii. Do dopisu bude doplněno upozornění na možnost využití fondu účelově 
určených prostředků pro vysoké školy a veřejné výzkumné instituce (převod max. 5% 
z celkové roční dotace do dalšího roku) a na novou položku – možnost výplaty odměn 
technicko-administrativního personálu.  Žádosti o zprávy budou odeslány e-mailem (text 
bez diakritiky), termín pro odevzdání zpráv byl stanoven na pátek 18. ledna 2008. 

3. A. Černá předala PGA písemnou zprávu ředitelky Kontrolního odboru KAV 
Ing. Novákové o výsledcích kontroly hospodaření s grantovými prostředky na BC a ÚGN. 
Z pohledu GA AV na Ústavu geoniky AV ČR, v. v. i. k žádnému závažnějšímu pochybení 
nedošlo. Přesouvané finanční částky mezi jednotlivými položkami nepřesahovaly výši, 
kterou GA AV povoluje bez předchozí žádosti řešitele. U Biologického centra AV ČR, 
v. v. i. došlo k neoprávněnému čerpání finančních prostředků z položky „cestovné“ a 
řešitelé budou na tuto skutečnost důrazně upozorněni. 

4. Sekretariát připravil pro informaci PGA tabulku s počty vypracovaných posudků. 
Alarmující je situace ve III. oddělení – oblast humanitních a společenských věd – kde jsou 
stále projekty bez jediného, případně pouze s jedním, vypracovaným posudkem. PGA 
rozhodlo, že v mimořádných a patřičně odůvodněných případech (např. již bylo požádáno 
více jak 10 posuzovatelů nebo vzhledem k vysoce specializované problematice není již 
další odborník k dispozici) bude akceptovat pouze dva posudky na projekt, z nichž jeden 
může v krajním případě vypracovat člen OR. 

5. Ing. Horníček předložil PGA návrh na vypracování nového loga GA AV, včetně anglické 
verze. PGA se rozhodlo logo neměnit, ale pokusit se o kvalitnější grafické zpracování 
stávajícího. 

6. PGA projednalo a schválilo předložené žádosti řešitelů projektů o přesuny finančních 
prostředků. 

7. Příští zasedání PGA se bude konat podle potřeby. 

 
 
 
Zapsaly: A. Černá  Schválil: J. Gabriel 
 J. Skřivanová 
 


